
Operacja KolAnny
ochAni! Pare dni temu usłyszałam, że bez artroskopii kolana się
nie obejdzie, ale usłyszałam też dobrą wiadomość: po operacji
mam śmigać jak wcześniej! :) Wiele lat tańczenia
„wyczynowego” w prestiżowych teatrach Polski obyło się bez
kontuzji, ale ostatnie lata uczenia na kolanach dzieci baletu…

Cel zrzutki
6 500 zł

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl/k48ten

https://zrzutka.pl/k48ten

